

Perpensis

sokong

Sha'ari

mengenai

gambar2

30 Jul 1970

luchah

SINGAPURA, Rabu, Yang di-Pertua Persatuan Pencak Silat Singapura (Perpensis), Tuan Ustadz Muhammad Taha Suhalmi telah men-yokong amaran Enche Shari Tadin kepada penerbit majalah yang menyiarkan gambar2 luchah.

Beliau juga menyokong kepimpinan Imam Besar Masjid Negara, Haji Salleh Hassan Farid Karas dan akan "babar2 berahi" dalam filem Melayu.

Saranan

Ustadz Taha sendiri telah menyetarakan su-paya pehak yang ber-kemampuan mengambil per-bantuan kepada rancaha-meng yang berusur sex dalam slaranz tawisshen. Iklan? kelah malam dan wayang? gambar yang memaparkan gam-bar2 seperti itu juga harus di-kurangkan. Oranz? perempuan dari semua bangsa yang

memakai pakatan men-dedarkan sa-banagian besar tuboh-nya di-khalayak ramai harus di-tegor.
"Unsur2 seperti itu" kata beliau, "mengaki-batkan berlakunya ke-laduan rogol. Orang lelaki yang di-tuduh menogol di-kemahiran kuman hingga berakur-tahun, sementara orang2 perempuan yang menogol berakur-tahun, itu bebas dari tuduhan."

Di-lantek

Sementara itu dalam mesuarat azong kali kedua Perpensis pada 18 Julai lepas, Ustadz Taha telah di-lantek sa-bagai Yang Di-Pertua dan Enche Zainal Haron, pemolonng-nya. Setia-usaha-nya, Enche S. Mustafa S.A. Rahman di-bantu oleh Enche Buang Ibrahim, Omar Ahmad Assulami di-lantek sebagai Bendahari, Enche Md. Kamal Hussein sa-bagai pemolonng-nya. Dua orang Pegawai Pentariket dan sa-puluh orang ahli2 jawatan-knya juga telah di-lantek.

'SENI SILAT KEPUINYAAN KITA SELAK BERZAMAN2'

KELANG, Ahad — Menteri Pe-merangan dan Penyiaran, Dato Hamzah bin Dato Abu Samah, juga ingih menyertai kursus silat seni gayong.
"Maalang-nya kerana sebek de-ngan urusan2 lain tidak-lah dapat saya memnta menjadi ahli Perhibohan Silat Seni Gayong itu," kata-nya.

Dato Hamzah berkata demikian di-upacara merasmikn gelanggang Silat Seni Gayong dan Geayampalan Beng-kong di-Kolej Islam di-sini petang se-malam.
Sabelum itu beliau menyertai rayat supaya monolonng memambah jagal peluang untuk berdamphng antara satu sama lain.

Beliau menyebut bahawa seni silat ialah "kepuinyan kita sendiri yang di-turunkan dari zaman ke-zaman. Kata-nya: "Perin-lah kita anggap sa-bagai suatu pesaka yang mesti kita hormat, kita asohi dan kita boleh ser-bahi mengikut peradairan yang se-baik perti yang di-buat oleh orang2 lain terhadap kesenian2 sa-bagai seni." Gambar merasmikn Dato Ham-zah setang merasmikn Bengkong Puteh kepada Mustafa bin Abdu Rah-man, sa-orang pelajar Kolej Islam yang lulus ujian silat.

PERPENSIS TERBIT MAJALLAH SENDIRI

30 AOG 1970

SINGAPURA, Juma'at. — Perpensis, sa-buah Persatuan Pencak Silat Singapura, dengan ang-kota sa-ramai lebih 5000 orang telah memperli-kan majalah sendiri bernama Suara Perpensis.

Dalam rencana Penga-rang-nya, Ustaz Taha Su-halmi, penempun persa-tuan itu berharap majallah ini akan dapat membetikan gambiran2 yang benar di-sekitar kegiatan Perpensis yang sering di-salah arti-kan oleh sa-tengah2 pehak.

Kata-nya, "sa-tengah2 pehak telah menstifikan sa-tengah2 kegiatan silat2 persatuan itu sa-bagai ber-tentangan dengan ajaran Islam. Anggaran seperti ini adalah akbar salah-rahim terhadap ana yang sa-benar berlaku di-dalam persatuan itu."

Satu dari matlamat Suara Perpensis, kata-nya lagi, ialah untuk me-nyatakan dan mengelak-kan salahrahim di-kala-ngan umat Islam di-Singapura.
Suara Perpensis menga-donzi 14 muka dan mengisi berbagai aspek pengajaran Islam. Harga-nya 20 sa-naskah.